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PROCES  - VERBAL 
 
 
 
 Încheiat astazi 23.07.2021 cu ocazia sedintei ordinare a Consiliului Local al 
oraşului Ocnele Mari, convocat prin Dispozitia nr.99/16.07.2021, emisa de primarul 
or.Oc.Mari, la care participa un numar de 13 consilieri din totalul de 13 consilieri în 
functie. La sedinta participa si cetateni ai orasului Ocnele Mari. 

Se supune aprobarii urmatoarea 
 

ORDINE DE ZI: 
 

 1. Proiect de hotarare  privitor la: aprobare rezultate inventariere anuala pentru 
anul 2020; 
 Initiator : Primarul orasului Ocnele Mari. 
 2. Proiect de hotarare privitor la : aprobarea executiei bugetului local al 
orasului Ocnele Mari la data de 30.06.2021 - trimestrul I si II. 
  Initiator : Primarul orasului Ocnele Mari. 
 3. Proiect de hotarare privitor la : modificarea  statului de functii al aparatului 
de specialitate al primarului  orasului Ocnele Mari; 

      Initiator : Primarul orasului Ocnele Mari. 
4. Proiect de hotarare privitor la : aprobarea Regulamentului de organizare si 

functionare a parcarilor auto cu plata aflate pe domeniul public al orasului Ocnele 
Mari”; 

Initiator : Primarul orasului Ocnele Mari. 
 5. Proiect de hotarare privitor la : mandatarea reprezentantului Orasului Ocnele 
Mari, in Adunarea Generala a Asociatiei de Dezvoltare Intercomunitara « APA 
VALCEA », sa aprobe pretul pentru apa potabila si tariful pentru canalizare – epurare 
pentru serviciile publice de alimentare cu apa si de canalizare – epurare furnizate de 
Apavil S.A. pe intreaga arie de operare si modificarea si completarea, prin Act 
aditional a Contractului de delegare a gestiunii servicilor publice de alimentare cu apa 
si canalizare nr.1/2008, cu modificarile si completarile ulterioare; 
 Initiator : Primarul orasului Ocnele Mari. 
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 6. Proiect de hotarare privitor la : aprobarea incheierii Acordului de parteneriat 
intre Orasul Ocnele Mari si S.N.S.  S.A. Bucuresti – Sucursala Exploatarea Miniera 
Rm.Valcea privind evenimentul cultural „Fenomenul Ocnele Mari”. 

Petitii, intrebări, interpelări. 
Ordinea de zi a fost aprobata cu unanimitate de voturi.  
S-a supus aprobarii procesul-verbal al sedintei ordinare din data de 30.06.2021, 

care a fost aprobat cu unanimitate de voturi. 
 S-a trecut la punctul 1 de pe ordinea de zi: ” Proiect de hotarare  privitor la: 
aprobare rezultate inventariere anuala pentru anul 2020”, care a fost aprobat cu 13 
voturi “pentru”. 
 Domnul presedinte a dat citire punctului 2 de pe ordinea de zi :” Proiect de 
hotarare privitor la : aprobarea executiei bugetului local al orasului Ocnele Mari la 
data de 30.06.2021 - trimestrul I si II”, care a fost aprobat cu unanimitate de voturi. 
 S-a trecut la punctul 3 de pe ordinea de zi :” Proiect de hotarare privitor la : 
modificarea  statului de functii al aparatului de specialitate al primarului  orasului 
Ocnele Mari ”. 
 Domnul consilier local Chirca Gheorghe – Catalin nu este de acord cu 
modificarea propusa in Statul de functii, deoarece nu vrea ca banii din bugetul local 
sa fie cheltuiti pe salarii. 
 Acelasi lucru considera si domnul consilier Patru Mihai, spunand ca exista un 
consilier juridic care poate face aceasta munca, intrucat nu are incarcatura suficienta 
pe post.                
 Domnul presedinte de sedinta a supus aprobarii proiectul de hotarare, care a 
fost aprobat cu  11 voturi „pentru” si 2 „abtineri” in persoana domnilor consilieri 
locali Chirca Gheorghe – Catalin si Patru Mihai. 
 S-a trecut la punctul 4 de pe ordinea de zi : ” Proiect de hotarare privitor la : 
aprobarea Regulamentului de organizare si functionare a parcarilor auto cu plata 
aflate pe domeniul public al orasului Ocnele Mari”. 
 Comisia economica nu a dat aviz favorabil acestui proiect de hotarare. 
 Domnii consilieri locali Patru Mihai si Popescu Ileana nu sunt de acord cu 
acest proiect de hotarare, spunand ca ramane parcare neocupata (neamenajata).
 Domnul consilier local Dobrin Marian-Ion spune ca pe panoul de plata taxa 
parcare din zona Strandului Ocnele Mari este gresit inscriptionat H.C.L.nr.16/2021, 
corect fiind anul 2020, intrucat acea taxa a fost prevazuta la finele anului 2020, cu 
incepere din data de 01.01.2021. 
 Doamna Birtoiu Oana-Laura, sef serv.”buget, contabilitate, impozite si taxe 
locale” a spus ca a fost remediata aceasta greseala. Raspunde domnului Patru Mihai 
ca taxa este doar pentru parcarea din str.Strandului, cea care este inventariata in 
domeniul public al or.Oc.Mari. 
 Domnul Patru Mihai intreaba cum se incaseaza taxa masinilor care sunt parcate 
pe domeniul public. De ce  acest lucru nu a fost luat in considerare in regulamentul 
prezentat. 
 Doamna Birtoiu Oana – Laura spune ca aceste parcari aflate pe domeniul 
public al or.Oc.Mari nu fac parte din regulament, deoarece acestea au un statut 
special, fiind amenajate in baza un proiect, iar in urmatorii 5 ani nu pot fi incasate 
taxe. 
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 Domnul presedinte de sedinta a supus votului proiectul de hotarare, care a fost 
aprobat cu 8 voturi „pentru”, impotriva fiind domnii consilieri locali : Chirca 
Gheorghe – Catalin, Patru Mihai, Dobrin Marian – Ion, Bâzga Marius – Constantin si 
Popescu Ileana. 
 S-a trecut la punctul 5 de pe ordinea de zi : ” Proiect de hotarare privitor 
la: mandatarea reprezentantului Orasului Ocnele Mari, in Adunarea Generala a 
Asociatiei de Dezvoltare Intercomunitara « APA VALCEA », sa aprobe pretul pentru 
apa potabila si tariful pentru canalizare – epurare pentru serviciile publice de 
alimentare cu apa si de canalizare – epurare furnizate de Apavil S.A. pe intreaga arie 
de operare si modificarea si completarea, prin Act aditional a Contractului de 
delegare a gestiunii servicilor publice de alimentare cu apa si canalizare nr.1/2008, cu 
modificarile si completarile ulterioare ». 
 Comisia economica nu a dat aviz favorabil acestui proiect de hotarare. 
 Domnii consilieri locali Patru Mihai si Popescu Ileana considera ca nu este 
necesar cresterea pretului la apa potabila si canalizare. 
 Domnul presedinte de sedinta supune votului proiectul de hotarare. In urma 
votarii au rezultat : 6 voturi “pentru”, 4 voturi “impotriva” – Chirca Gheorghe – 
Catalin, Patru Mihai, Dobrin Marian – Ion, Popescu Ileana; 3 “abtineri” – Bâzga 
Marius-Constantin, Hodorog Liana si Fetele Danut. 
 In consecinta, proiectul de hotarare de la punctul 5 de pe ordinea de zi a fost 
respins, deoarece nu a fost intrunita majoritatea absoluta a voturilor consilierilor 
locali in functie. 
 S-a trecut la punctul 6 de pe ordinea de zi :” Proiect de hotarare privitor la : 
aprobarea incheierii Acordului de parteneriat intre Orasul Ocnele Mari si S.N.S.  S.A. 
Bucuresti – Sucursala Exploatarea Miniera Rm.Valcea privind evenimentul cultural 
„Fenomenul Ocnele Mari”, care a fost aprobat cu 9 voturi „pentru, abtinandu-se 
domnii consilieri locali : Popescu Ileana, Chirca Gheorghe – Catalin, Nitescu Mihai 
si Hodorog Gheorghe. 
 S-a trecut la ultimul punct de ordinea de zi :” Petitii, intrebări, interpelări”. 

Domnul Manda, chirias in blocul ANL din or.Oc.Mari spune ca,  este de peste 
7 ani un locatar in acest bloc care plateste o chirie foarte mica (7 lei/luna), nu este 
corect fata de ceilalti locatari. Stie ca acest bloc nu este unul social, drept urmare 
trebuia sa i se ceara, la momentul prelungirii contractului, sa prezinte si adeverinta de 
venit. Cel care nu indeplineste conditiile de la repartizare, ar trebui sa plece. 

Domnul primar raspunde ca prelungirea contractelor in blocul ANL a fost 
facuta cu respectarea prevederilor legale in vigoare. 

Domnul consilier local Chirca Gheorghe – Catalin este de acord ca trebuie sa 
prezinte adeverinta de venit la prelungirea contractului. Nu este normal ca unii sa 
plateasca sute de lei, iar altii atat de putin. 

Doamna Birtoiu Oana – Laura, sef serv.”buget,finante, contabilitate, impozite 
si taxe locale” spune ca fiecarui locatar i se calculeaza chiria in functie de venitul 
prezentat in momentul prelungirii contractului. Inlege exista o formula de calcul, de 
la care nu se poate face abatere. 

Domnul Manda, locuitor al or.Oc.Mari spune ca in acest sens a sesizat Primaria 
Oc.Mari si doreste un raspuns scris. 
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Doamna secretar general, raspunde ca solicitarea dumnealui a fost repartizata 
compartimentului „juridic” din cadrul aparatului de specialitate al Primarului 
or.Oc.Mari. V-a primi cu siguranta raspuns in termenul legal. 

Doamna Fugaru Olimpia, locuitor din zona localitatii componente Ocnita il 
intreaba pe domnul primar cu ce drept ameninta cetatenii care parcheaza in zona unde 
locuieste dumneai. A fost deranjata chiar de Politia Oc.Mari si nu intelege de ce, 
pentru ca masina a fost parcata regulamentar. 

Domnul primar raspunde ca politia a fost acolo sa verifice o sesizare. 
Doamna Fugaru Olimpia spune ca actualul primar, in anul 2018 a fost 

viceprimar. Il intreaba care este meritul dumnealui pentru lucrarile din zona Ocnita, 
cand toti cetatenii stiu ca acest proiect nu este al dumnealui. 

Nemaifiind alte probleme, domnul presedinte de sedinta anunta închiderea 
lucrarilor acesteia, mulţumind pentru participare. 
 
 
 
 
          PREŞEDINTE DE ŞEDINŢĂ,                                    SECRETAR GENERAL, 
                                     jurist 
                     DINA ION                                                    MATEI MIHAELA-CRISTIANA 
 
 
                                                                                                                                                       
OCNELE MARI 
23.07.2021  


